
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 18. června 2019 
 

 

Přítomni: doc. Kočí, doc. Sýkora, prof. Jeníček, doc. Blažek, doc. Kubal, doc. Hlinčík,  

  doc. Ciahotný, dr. Šír,  dr. Mištová , Ing. Březina 

Omluveni: doc. Macák 
 

 
Informace z KR 
 

Rektor 

− Institucionální akreditace hotová 

− nový antiplagiátorský systém TURNITIN - v řešení 

− v r. 2022 - 70. výročí školy - spolupráce s NTM - archivace, digitalizace a publikace, oslovit 

pamětníky 

− stavební povolení na lávky mezi budovami A a B 

− Cena ministra pro studenty - návrhy do 15. srpna pí. Kinzlové (deadline MŠMT do 31.8.) 

 

Pror. Bělohlav 

− zveřejňování závěrečných prací - pokud je práce utajená, může do antiplagiátorského systému 

až za 3 roky, ale rektor má lhůtu 3roky na případné odebrání diplomu 

− do 30 .6. vyplnit formulář o veřejných funkcionářích 

 

Pror. Kotrba  

− fond Dagmar Procházkové 

− Národní centrum kompetence 

 

pror. Matějka 

− spolupráce s univerzitami v USA 

 

pror. Pospíšil 

− dotazník Spokojená škola - výstupy  

 

Příští kolegium rektora proběhne dne 25. 6. 2019, poté od 11.30 hod, RVH 
 

 

doc. Sýkora- proděkan pro pedagogiku 

− přechod na nové studijní programy - vyšel výnos prorektora č. A/V/963/01/2019 
− zkvalitnění PŘ do magisterského studia 
− 3. 9. praxe s Křemencárnou 
 

doc. Kočí - děkan  

− dotaz - co když je oponent bc. práce ze stejného ústavu? Je to v pořádku. 

− formulář hodnocení státnic pro zkoušející a oponenty - na dobrovolné bázi 

− povinnost zaměstnanců vyčerpat dovolenou za rok 2018 do 30. 6. 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

− studenti z Turecka chodí na laboratoře, kdy chtějí, ne kdy mají 

− žádost a vypsání 2VŘ (poslední srpnový týden, nástup od 1. 9.) 

− čas. Paliva - dostali jsem se do SCOPUS - bylo by dobré zařídit dig. identifikátory (i pro další 

fakultní časopisy), nanominovat manažery 



− změny garantů předmětů - vytvořit univerzální formulář 

− 3 stížnosti - špatná kvalita helia (dodavatel SIAD); z odd. fin. plánu a rozpočtu odešla pí. 

Procházková, žádosti pracovníků ústavu o přidělení čísel zakázek pro práce v DČ zůstaly 

nevyřízeny; odchody důležitých pracovníků z celoškolských pracovišť by se měly oznamovat 

zaměstnancům školy mailem; personální odd. - nezadali do systému včas požadované 

informace, zaměstnanec byl bez SLM příplatku 

 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

− projekt SUPER - W (studentky Ilič a Lanko) je na 3 roky, převod na prezenční formu, předseda 

požádá OR o přestup z AJ do českého programu (výnos o přijímání do DSP studia) - pokud OR 

schválí, předloží se ke schválení děkanovi 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

− AJ studijní programy provázat na double degree 

 

dr. Mištová – AS FTOP 

− senát na zasedání 29. května projednal záměr tvorby AJ stud. programů, a první verzi rozpočtu 

2019 (doc. Bartáčkovi zaslat tabulku pedagog. výkonů) 
− studenti chtějí změnu voleb. řádu - volby každý rok, vždy polovina nová, úprava i jednacího 

řádu – jeden místopředseda bude vždy  z řad studentů - bude mít na starosti volby do 

studentských částí senátů. 
− další schůze 10. 7.  10 hod. v knihovně Energetiky, bude se schvalovat Výr. zpráva za rok 2018, 

rozpočet FTOP pro rok 2019, a projednávat změn VŘ A JŘ senátu. 
 

Ing. Šritrová 

− stipendia do pondělí 24.6. 

− 19.6. od 14.30 hod. promoce FTOP 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

− studenti FCHI si stěžují na VIGu, že nekopíruje velké grantové agentury - připraví aplikaci 

− Cena Julie Hamáčkové - 27. 11. součást SVK 

− Cena Siemens 

− instit. akreditace DSP - probíhá vnitřní akreditace, navržení oponenti připraví do 31. 7. posudky, 

bude předloženo děkanovi - rektorovi - RVH 

− tlak na jednotné zprávy z OR 

− mail hodnocení ústavů 

 

 

Úkoly 

− vypsat 2VŘ na ů. 216 (poslední srpnový týden, nástup od 1. 9.) 

− studentky Ilič a Lanko - přechod ze Super-W na prezenční formu studia 

 

 

Datum příštího kolegia děkana bude v úterý 3. 9. 2019. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Kateřina Šritrová 


